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Verslag Atletencommissie 
27 oktober 2021 (online) 

 
Aanwezig: Elise Mehuys, Falko De Backer, Gerben Van De Voorde, Emma De Naeyer, Fernando 
Oliva (punt 1) en Ben Ghyselinck (Vlaamse Atletieliga, verslag) 
Verontschuldigd: Michiel Bienens 
Afwezig: / 

 

1 Goedkeuring verslag vorige vergadering 

• Het verslag van 30 augustus juli 2021 is goedgekeurd en werd gepubliceerd op de website 
van de Vlaamse Atletiekliga.  

• Er is geen verslag van de vergadering op 9 september (fysieke vergadering in Brussel). 

• Het verslag van de Raad van Bestuur op 4 oktober is nog niet gepubliceerd. Enkele leden 
van de atletencommissie waren toen aanwezig om de resultaten van de enquête voor te 
stellen.  

2 Atletencommissie in gesprek met Fernando Oliva  

• Topsporttrainer Fernando Oliva maakt graag kennis met de werkingen, missie en 
doelstellingen van de commissie.  

o Elise stelt de resultaten van de atletenbevraging kort voor aan Fernando.  
o De enquête had tot doel om de noden van de atleten te bevragen om de missie 

en doelstellingen van de commissie te bepalen.  

• Fernando deelt zijn visie op topsport in Vlaanderen voor. Op zoek gaan naar disciplines 
waar we kunnen scoren en op basis van die gegevens zoeken naar.  

o Coach maakt atleet en nadien maken de atleten de coach 
o Atletiek is late specialisatie sport, maar er is ook een hoge drop-out op vroege 

leeftijd. Dus veel talent gaat verloren. De atleten en clubs moeten voldoende 
geïnformeerd worden om een drop-out te voorkomen.  

o Veel clubs en trainers werken op een eiland, want vaak hebben clubs een 
vooroordeel tegenover de werking van de federatie.  

o Fernando wil graag de connectie maken tussen enerzijds beloftevolle atleten en 
hun trainers en anderzijds de werking van de federatie, door trainers aan te 
spreken en deze samenwerkingen tot stand te brengen. Het gaat niet alleen over 
connectie, maar ook over correctie (coachen ondersteunen, juiste informatie 
aanbieden en het traject toelichten). Belangrijk om bij minderjarige atleten ook 
de ouders te betrekken.  

o De goede resultaten van de afgelopen kampioenschappen bieden een kans om de 
sport in de kijker te zetten.  

o Door met elkaar te overleggen, kom je tot initiatieven. Daarom wou hij vanavond 
graag kennismaken met de atletencommissie.  

• Overstap naar hoger onderwijs  
o Moeilijke combinatie, met veel drop-out als gevolg. Hoe kunnen we dat 

aanpakken en wat kunnen we betekenen.  
o Atleten leren plannen (verplaatsingen, studietijd, eten, kiné), gebruik maken 

van flexibele trajecten en voldoende informatie aanbieden. 

3 Actiepunten opstellen 

• Aandacht voor regionale wedstrijden (Emma en Elise) 
o Voor de regionale wedstrijden kunnen we vanuit de commissie zeker iets 

betekenen. Zorgen dat er voldoende wedstrijden zijn voor alle disciplines, 
verspreid over de hele kalender en ook verspreid over verschillende regio’s in 
Vlaanderen. 

http://www.atletiek.be/organisatie/goed-bestuur/verslagen-commissies
http://www.atletiek.be/organisatie/goed-bestuur/verslagen-commissies
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o Wedstrijdkalender digitaliseren (in plaats van de PDF die nu op de website staat) 
met filters per discipline, periode, club, type, … en een kaartje met vlagjes waar 
die wedstrijden plaatsvinden.  

• Samenwerkingen tussen clubs en clubtrainers om de werking van de club te 
versterken (Falko en hij neemt contact op met Michiel om hier samen aan te werken) 

o Opleidingen en bijscholingen online aanbieden aan trainers. Hieraan wordt 
gewerkt.  

• Overzicht buitenlandse wedstrijden (Emma en Elise) 
o Lijst met een link naar de wedstrijdkalender van verschillende West-Europese 

landen met toelichting van de inschrijfmodaliteiten. In een latere fase kan een 
geïmplementeerde lijst worden ingesteld.  

o Moeten we ons als atletencommissie richten op wedstrijden in het buitenland? 
Terwijl we ook de regionale wedstrijden meer in de kijker willen plaatsen?  

▪ Voor atleten op Erasmus of reis kan deze info wel een meerwaarde 
betekenen. Net zoals voor atleten die dicht bij een landsgrens wonen en 
voor wie een wedstrijd over de landsgrens dichterbij is dan een wedstrijd 
in eigen land. 

▪ De info goed kaderen waarom en voor wie we dit doen.  

4 Willen we iemand uitnodigen tijdens onze volgende vergadering? 

• Elise neemt opnieuw contact op met Paula voor het vervolg van haar presentatie.  

5 Varia 

• De website van de Vlaamse Atletiekliga krijgt een opfrissingsbeurt en input van de 
commissieleden is welkom. 


